
   

    
Møtebok Hobøl og Tomter menighetsråd 21.11.24  

  
 
 
Konstituering:   
  
Til stede:  
Faste representanter: Ane Frogner Risan, Johnny Spernes, Lisbeth Melvær, Anne-
Grethe Slettevold Meling, Tove Marie Opsahl Halset, Jan Semb Mathisen, Hans 
Vidar Solheim Karlsen, Øyvind Garsjø, sokneprest Svein F Elgvin og daglig leder 
Terje Stenholt   
Forfall: 1. vara Ingebjørg Margrethe Vold Kolstad  
  
Kirka vår – 15 minutters teaser v/ Soknepresten. Alle oppfordres til å logge inn og 
surfe litt rundt. Jan Semb Mathisen og Hans Vidar Solheim har ikke fått bruker. Terje 
følger opp. 
 
Saksliste:    
 
48/24 – Godkjenning av innkalling og saksliste. Godkjenning av møtebok fra 
26.09.24   
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes. Møtebok fra 26.09.24 godkjennes.  

49/24 – Dato og innhold i årsmøtet 2025 
Vedtak: Tirsdag 8. april 2025 kl. 19.00 på TMS. Årsfest for alle i menigheten. 
Festkomite: Lisbeth, Hans Vidar, Anne-Grete og Svein. “Spenstig” foredragsholder 
må spørres så snart som mulig (Jan Erik Larsen og Henrik Syse er foreslått).    
 
50/24 – Valg av leder og nestleder fra 1.1.25 - 31.12.25. 
Vedtak: Anne-Grete og Johnny ble gjenvalgt ved akklamasjon. 
 
51/24 – Budsjett 2025. Forslag var vedlagt innkallingen. 
Vedtak: Summen på offer til «andre» justeres med riktig prosentsats (50%). 
Budsjettet vedtas slik forslaget foreligger etter at justering er foretatt. 
 
52/24 – Offermodell og offerformål 2025.  
Vedtak: Offermodellen videreføres i 2025. Mottakere 2024 videreføres til 2025 + at 
TMS får en gave på kr. 4000,- i 2024. Fra 2025 inngår TMS som en av «andre» 
mottakere. 
 
53/24 – Messehaglene: Rød som tilhører Tomter kirke. Sort antikvarisk som henger i 
sakristiet i Hobøl  
Vedtak: Den røde henges i «støvpose» i Tomter kirke. Den sorte antikvariske blir 
hengende i sakristiet i Hobøl kirke. Terje bestiller godkjent støvpose. 
 



 
54/24 – Høringer fra Kirkerådet 2024. Dokumentet var vedlagt innkallingen. Kirkelig 
fellesråd vil gi høringssvar på «rammer for kirkevalget» 
Vedtak: Rådet sender ingen høringssvar. 
 
55/24 – Ringvoll skole har ikke økonomi/budsjett til å koste buss for elevene som 
skal på skolegudstjeneste i Hobøl kirke 17.12. De ønsker å komme til kirken (rektor 
anm.). Flere av elvene har aldri vært i kirken og kirkerommet er det aller beste stedet 
å feire gudstjeneste. Alternativet er gymsalen på skolen. 
Vedtak: Menighetsrådet finansierer 2 busser til ca. kr. 8000,- totalt i 2024. Ikke som 
fast ordning. Skolens ansvar! Optimalt ville vært om alle skolebarn i soknet kunne 
komme til «sin kirke» til gudstjeneste. Søke donorer om penger til dette formålet 
neste år? Givertjeneste?  
 
56/24 – Annengangs behandling av diakoniplan for Hobøl og tomter menighetsråd.  
Vedtak: Diakoniplanen vedtas slik den er foreslått. Det gjøres noen endringer på 
«faktafeil» og skrivefeil. Deretter legges planen inn i «Kirka vår». Takk til utvalget for 
en strålende jobb! 
 
57/24 – Orienteringssaker: 
 
Vi synger jula inn har nå «kun» Barnegospel som aktør. God Tone kan ikke stille. SC 
er lagt ned og Tonefall har sagt nei. 
Vedtak i AU: Vi synger jula inn i Hobøl kirke avlyses i år. Barnegospel inviteres til 
gudstjenesten på TMS samme dag kl. 11.00. 
 
Nytt fra «utvalgene»: 
Gudstjeneste- Frivillige til gudstjenestene er under rekruttering for 1. halvår 
2025. Svein sender til postmottak@ så snart det er klart.  
 
KUL – Laber aktivitet i utvalget. Planlagt et møte i begynnelsen av januar. KUL-
aktiviteten går så det suser (konfirmanter, tweens, rastløs osv.). 
 
Misjons- og Diakoni – Planlegger en kveld 25.mars med «sorg hos barn» som 
tema. Planlegger noe sammen med Sorg og omsorg i IØ. Misjonsgudstjeneste 
9. mars. Inkludering av mennesker med psykisk funksjonsnedsettelse; Søknad 
sendt Kirkerådet om støtte til kompetanseheving på fellesrådsnivå. 
 
God Tone – Hatt en fin høst. Øvelser annenhver uke. Høydepunktene har vært 
turen til Langesund og førjulskonserten. Organist, Christer har fått tilbud om 
70% stilling hos annen arbeidsgiver. Han ønsker å jobbe resten i kirken. Han 
har foreslått 2 mulige løsninger for å fortsette, og et tredje forslag som betyr 
oppsigelse. Leder av utvalget Øyvind Garsjø sender skriftlig noen punkter som 
koret håper blir vurdert nøye når det gjelder hva arbeidsgiver lander på av 
avtale med Christer.  
 
Byggekomiteen kirkestallen – Hans Vidar har snakket med fru Dingstad. 
Kirkevergen understreker at saken ikke er glemt og vil ta kontakt med 
komiteen når vedtak er fattet i kirkelig fellesråd. 
 



Soknepresten: 
Prosten har meldt sin ankomst på møtet 15.01.25. Temaer: Oppfølging av 
visitasforedrag og sommer-samarbeid 2025. 
 
Behov for 20 ekstra salmebøker til Hobøl kirke. Svein har sendt søknad til 
IØKF v/kirkevergen. Søknad er bekreftet mottatt. Ny hylleløsning for 
oppbevaring? 
  
Frivilligsentralens leder ønsker mer samarbeid og samhandling. 
 
BBB – Baguett-Biljard -Bønn: Lavterskeltilbud for menn 20+ på TMS. Oppstart 
for 2 uker siden. 9 mann møtte. Neste samling er 1.12. Dette defineres som 
menighetsarbeid og blir et eget utvalg i menighetsrådet. Svein er leder i 
utvalget.  
 
MR-leder: 
Henvendelse fra Skjellfoss om salg av tennbriketter. Kan åpne for salg på en 
kirkekaffe. Ikke stå fast i våpenhus (anti-brann-hemmende).  
 
Invitere alle ansatte til møtet 4. juni. 
 
Fokus-kurs i regi av NMS. Blir tidligst høsten 2025 sammen med Trøgstad og 
Båstad sokn. 
 
Ønsker navn på nye kirkekaffe-verter med telefonnummer og epostadresse. 
 
Fellesrådets representant: 
Viser til møtebøker som er sendt ut. Ønsker fortgang i «benkesaken» i Hobøl 
kirke. Henviser til vedtak i Hobøl og Tomter MR for snart 2 år siden. Vil presse 
på fellesrådet i denne saken. 
 
Daglig leder:  
Ingen saker. 
 
58/24 – Eventuelt 
Ingen saker. 
 
 
Hobøl/Tomter 21.11.24  
  
  
  
Anne-Grete Slettevold Meling   Terje Stenholt  
Leder       Sekretær/Daglig leder  
 


